
Arbete
I år sa vi ja till bara två uppdrag, ett nära oss, Arninge 
veterancenter, och ett inne i stan på Södermalm till-
sammans med Landark. Bägge två naturvärderingar. 
Naturvärderingarna har blivit allt mer omfattande 
så denna gång var det i Arninge både  en vanlig 
naturvärdering men även inventering av fåglar, grodor, 
fladdermöss och värdefulla träd. Inför denna inventer-
ing behövde vi också köpa en box som kunde spela in 
fladdermössen. Så det blev en ny metod. Det blev mån-
ga utflykter till Arninge för Sonia även om hon delade 
fältarbetet med Germund Sellgren. En av de fantastiska 
upplevelserna där borta var att se vattenfladdermössen 
svepa över vatten-ytan, i våra öron alldeles ljudlöst. Då 
kändes det inte långt till barndomens upplevelse då vi 
stod på en bro och och fladdermössen flög runt oss. I 
området tänker man bygga ett veterancenter som är till 
för veteraner från t.ex. FN-posteringar. På Södermalm 
är det hus som ska byggas.

Men det blev ingen lugn sommar då flera gamla up-
pdrag plötsligt vaknade till liv. Det var två detaljplan-
er från 2018 som var aktuella, ett var i området som 
hade blivit “stoppat” för att det fanns mindre hacks-
pett i närheten. Sedan dess har Calluna gjort en fåge-
linventering och även föreslagit en del åtgärder i en 
artskyddsutredning. Intressant att se vad som händer 
denna gång. Likaså hade två detaljplaner i trakten av 
Beckomberga uppdaterats och behövde kompletteras. 
Även i Trastsjöskogen i Åkersberga började bostad-
splanerna bli utkristalliserade så där behövdes också 
en uppdatering. 

Så med allt detta så blev det helt annat än ett lugnt 
pensionärsliv. 

Sonia och H-G

Ekologerna på Sjöbacken

Lite bilder från inventeringen i Arninge.


